



PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE

Mies, November 22/le 22 novembre 2006

2007 Cross-Country Rallies World Championship **Changes to the calendar** **Championnat du Monde des Rallyes Tout Terrain 2007** **Changements au calendrier**

The Rallye d'Orient, which was scheduled between 22 and 30 June, is cancelled. The Tunisia Rally is to be confirmed. The exact dates of the Rallye por Los Pampas (Argentina) - first and last stages - are the following:

Le Rallye d'Orient, qui était prévu du 22 au 30 juin, est annulé. Le Rallye de Tunisie est à confirmer. Les dates exactes du Rallye por los Pampas (Argentine) – première et dernière étapes – sont les suivantes :

Cross-Country Rallies World Championship - *Championnat du Monde des Rallyes Tout Terrain*

06-16/04	Rallye de Tunisie-TUN (tbc)
05-12/05	Rallye de Sardaigne-ITA
06-18/08	Rallye dos Sertões-BRA
28/08-05/09	Rallye por Los Pampas-ARG
29/09-07/10	Rallye des Phararons-EGY
29/10-02/11	UAE Desert Challenge-UAE

Tbc: to be confirmed/à confirmer

Rider's licence for Cross-Country Rallies – *Licence de coureur pour Rallyes Tout Terrain*

In addition to the medical examination, an applicant for any licence (there is no specific Superlicence for the Superproduction category anymore; the licence is valid for all classes and categories) in Cross-Country Rallies (World Championship, FIM Prize, international events) must undergo and pass successfully an echocardiogram once in his lifetime prior to the issuing of the licence. An exercise tolerance electrocardiogram must be conducted and successfully passed with this echocardiogram and is then required every three years.

En complément à l'examen médical, un candidat à toute licence (il n'y a plus de Superlicence spécifique à la catégorie Superproduction ; la licence est valable pour toutes les classes et catégories) en Rallyes Tout Terrain (Championnat du Monde, Prix FIM, manifestations internationales) doit effectuer et passer avec succès un échocardiogramme une fois dans sa vie avant l'émission d'une licence. En complément à œt échocardiogramme, un électrocardiogramme de tolérance à l'effort devra être effectué et passé avec succès tous les trois ans.

Marc Pétrier
FIM Press Officer/Attaché de Presse